
	
	
 

ZÁPIS O ČLENSKÉ SCHŮZI 
 

SENs z. s., Centrum péče o děti s vývojovou poruchou, dne 10.6.2023 
 
Datum konání: 10.6.2023 
Místo konání: pracoviště Rokycany, J.Knihy 225, Rokycany 337 01  
Čas zahájení schůze: 8,00 hodin, čas ukončení schůze: 15,00 hodin. 
 
Přítomni:  
Bc. Simona Pěnkavová – místopředsedkyně spolku 
Ondřej Pěnkava 
Miloslav Marek 
Mgr. Hana Marková – předsedkyně spolku  
Bc. Petra Galiová 
Mgr. Dana Zelenková 
 
Omluveni: Ing. Radka Procházková 
 
Zahájení členské schůze (předsedkyně spolku), přivítání, schválení programu členské schůze. Členské schůze se 
zúčastnilo osobně 6 členů spolku (z celkového počtu 7 členů). Členská schůze je tedy usnášení schopná. Členskou 
schůzi svolala rada spolku jako řádnou. Úkolem členské schůze je mimo jiné také volba členů rady (ad. čtyřleté 
volební období, započaté rokem 2019). Členové spolku nevznesli žádné námitky k organizaci a svolání členské 
schůze, souhlasili s programem. Zapisovatelem byla zvolena: Bc. Simona Pěnkavová, kontrolou správnosti zápisu byl 
pověřen: Miloslav Marek. Členskou schůzi řídila předsedkyně, Mgr. Hana Marková. Byla zvolena volební komise, 
složená ze dvou členů: pan Ondřej Pěnkava (6 hlasů) a paní Bc. Petra Galiová (6 hlasů). Předsedou volební komise byl 
zvolen pan Ondřej Pěnkava.  
 
Program mimořádné členské schůze 
 

1. Shrnutí činnosti spolku, během období od ledna 2023.  
2. Rozhodnutí/usnesení pro činnost spolku pro další období 
3. VOLBA ORGÁNU SPOLKU – volba členů rady spolku, následně pak volba statutárních orgánů (předseda, 

místopředseda)  
4. Další, diskuse.  

 
Průběh členské schůze  

ad. 1: Shrnutí činnosti spolku, od ledna 2023. 
Počátkem roku 2023 byly radou spolku zajišťovány primárně organizační náležitosti, byly zpracovány žádosti o 
finanční prostředky a probíhala administrace všech aktuálních dotačních titulů. Současně bylo zpracováno vyúčtování 
všech projektů, realizovaných v roce 2022. Podařilo se získat dotační podporu také pro činnost speciálně 
pedagogické péče (nadace ČEZ). Probíhala úzká spolupráce s paní účetní Ing. Radkou Procházkovou (která je také 
daňovou poradkyní, ekonomem). Nově členové rady spolku spravují také sociální sítě – Facebook. 
V rámci sociálních služeb je stále plná kapacita (20 klientů), nabízíme také nepravidelnou spolupráci (do plně 
okamžité kapacity) služby. Dochází stále k nárůstů žádostí o vstupní konzultaci (zejm. předškolní děti - doporučení od 
pedagogů, pediatrů, starší děti – doporučení OSPOD). Během roku 2022 bylo obslouženo celkem 46 klientů 
(ambulanci navštěvují také klienti v režimu jednorázových a nepravidelných služeb). Veliký zájem mají klienti také o 
skupinové (aktivizační a socializační činnosti), tedy tzv. skupinky osobnostně, sociálního rozvoje.  



	
	
V rovině speciálně pedagogické péče (další činnost spolku) již nelze přijímat další klienty, kapacita je naplněna (klienti 
hodně poptávají terapie v rovině sociálně-komunikačních dovedností a arte-lekce). 
V rovině finančního zajištění je situace již stabilnější (sociální služby - výše 0,9 úvazku). Rozpočet spolku je pro rok 
2023 vyrovnaný.  
 
ad. 2 : Usnesení pro činnost spolku pro další období. 
Během členské schůze bylo rozhodnuto o dalším směřování činností spolku (6 hlasů, ze 6 přítomných členů) 
Sociální služby 

- Byla definována potřeba navýšení úvazků sociálních služeb na 2 úv. (ad. komunitní plánování)  
- Stejně tak je vhodné rozšíření cílové skupiny sociálních služeb (věková kategorie 18-26 let), protože 

podstatná část klientů sociálních služeb již dosáhne věku 15 let a více. Nebylo by žádoucí s klienty, kteří 
dochází do spolku již v dlouhodobém horizontu, spolupráci ukončit, z důvodu věkového limitu (cílové skupiny 
sociálních služeb) – aktuálně musela být spolupráce ukončena se dvěma klienty (dochází alespoň v režimu 
speciálně pedagogické péče). 

- Z důvodu omezených personálních možností, bude vhodné také zvážit posílení týmu pracovníků sociálních 
služeb (od ledna 2023). 

Speciálně pedagogická péče 
- V rovině tzv. dalších činností spolku (tedy zejm. speciálně pedagogické péče), je sledována narůstající 

poptávka po speciálně pedagogické péči (není ale možné z kapacitních a personálních důvodů) 
Organizační 

- Personální otázka, tedy personální zajištění sociálních služeb (ad. možnost přijetí dalšího pracovníka), bude 
řešeno radou spolku (ale také vedoucími pracovníky sociálních služeb).  

	
ad. 3 : Volba členů rady spolku, následně pak volba statutárních orgánů (předseda, místopředseda).  
Během členské schůze spolku proběhla volba členů rady spolku (ad. končí čtyřleté volební období rady spolku, 
započaté rokem 2019). Dále proběhla volba předsedy a místopředsedy.  
Členové spolku zvolili jako členy rady tyto členy spolku: Mgr. Hana Marková (pro: 5 hlasů, ze 6 přítomných, 1 hlas: 
zdržel se hlasování, proti: 0 hlasů), Bc. Simona Pěnkavová (pro: 5 hlasů, ze 6 přítomných, 1 hlas: zdržel se hlasování, 
proti: 0 hlasů) a pan Miloslav Marek (pro: 5 hlasů, ze 6 přítomných, 1 hlas: zdržel se hlasování, proti: 0 hlasů). 
Na post předsedkyně spolku, statutárního zástupce spolku, byla opět zvolena Mgr. Hana Marková (pro: 5 hlasů, ze 
6 přítomných, 1 hlas: zdržel se hlasování, proti: 0 hlasů). 
Na post místopředsedkyně, statutárního zástupce spolku, byla zvolena Bc. Simona Pěnkavová (pro: 5 hlasů, ze 6 
přítomných, 1 hlas: zdržel se hlasování, proti: 0 hlasů). 
Volba proběhla podle volebního a jednacího řádu spolku. Byla zvolena volební komise (byli zvoleni dva členové 
volební komise): pan Ondřej Pěnkava a paní Bc. Petra Galiová.  
Volební komise postupovala podle jednacího a volebního řádu.  
Členové spolku nevznesli námitky proti průběhu volby ani proti jejím výsledkům.  
Prohlášení a podpisový vzor statutárních zástupců je již součástí dokumentace spolku (Mgr. Hana Marková je 
předsedkyní spolku již od vzniku spolku a Bc. Simona Pěnkavová je místopředsedkyní již od ledna 2019).  
V osobách statutárních zástupců (ani členů rady spolku) tedy volbou ze dne 10.6.2023, nedošlo k žádným změnám. 
Členové rady spolku budou pokračovat ve své činnosti pro spolek. 

ad. 4 : Další, diskuse. 
Mezi stěžejní úkoly spolku pro další období bude dále patřit: zajištění financování spolku pro další rok (ad. žádost o 
dotaci na sociální služby) a příp. možnost navýšení úvazků – kapacity a rozšíření cílové skupiny (klienti 18-26 let).  
Tématem dalšího období bude také otázka „opravy“ (výměny) podlahových krytin prostorů – ad. opotřebovanost a 
životnost koberců). 
 



	
	
Závěrečná ustanovení: 
Členové spolku nevznesli námitky proti průběhu členské schůze – jejímu rozhodnutí.  
 
Dne 10.6.2023, zapsala: Bc. Simona Pěnkavová 
 
Správnost zápisu ověřil: Miloslav Marek 
 
Předsedající členské schůze: Mgr. Hana Marková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



	
	
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
	
	



	
	
	
 


